
 

   

    

       

          

       Inowrocław, 7 października 2020 r. 

 

WIR-II.0003. 32 .2020 

 

        

              Pan 

              Marcin Wroński 

              Radny Rady Miejskiej  

              Inowrocławia 

 

  

             W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną 24 września br. informuję, iż demontaż 

niewielkiego fragmentu ciągu pieszo-rowerowego wynika z konieczności dowiązania 

sytuacyjno-wysokościowego do przebudowywanej ul. Górniczej, w związku ze zmianą 

geometrii skrzyżowania ulicy Górniczej z ulicą Szymborską. 

 Ponadto informuję, że materiał budowlany w postaci kostki brukowej zostanie 

ponownie wykorzystany w tym samym miejscu i nie wiąże się to z dodatkowymi kosztami.

  

 

 

 

                                                                        z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

                                                                             Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

                                                                                               Ewa Witkowska 

 

 

 

 

 
 

 

 

Otrzymują: 
1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia; 

2. a/a      

         


